

關於 ICBC 虛擬電子信用卡現金回贈計劃更新修訂通知

感謝 閣下使用 ICBC 虛擬電子信用卡服務！由 **2022 年 1 月 25 日**起, ICBC 虛擬電子信用卡 1.5% 現金回贈之條款及細則將會更新。有關現金回贈將不適用於任何繳費類別（包括繳付信用卡費用、分期還款計劃、各項財務收費、逾期手續費、所有賬戶服務費、以個人網上銀行或自動櫃員機繳付保險費用或公共事務費用、繳交稅項、強積金供款等）或本行不時決定的交易類別。有關現金回贈的條款及細則詳情，請瀏覽本行網頁 www.icbcasia.com。

請注意，閣下在上列修訂生效日起繼續使用及/或保留有關信用卡，上述修訂將對 閣下具有約束力。若 閣下不接納上述修訂，請致電本行客戶服務熱線(852) 218 95588，本行將無法繼續為閣下提供 ICBC 虛擬電子信用卡服務。

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線(852)218 95588。

提示：

借定唔借？還得到先好借！

數碼 KEY 睇緊啲，揸 LINK 前要三思！

切勿貪心搵快錢，戶口借人洗黑錢！

中國工商銀行（亞洲）有限公司 謹啟
2021 年 11 月

Notice of Amendment on Cash Rebate Program for ICBC Virtual Digital Credit Card

Thank you for using ICBC Virtual Digital credit card services. With effect from **25 January 2022**, the terms and conditions for 1.5% cash rebate on ICBC Virtual Digital Credit Card will be updated. The cash rebate will not be applicable to any payment categories (including credit card charges, cash installment, all financial charges, overdue charges, all account service charges, insurance payment or utilities bills payment through Personal Internet Banking or ATM, tax payment, payment for MPF contribution etc.) or other categories the Bank may determine at our sole discretion from time to time. For terms and conditions on cash rebate, please visit the Bank's website www.icbcasia.com.

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use or retain your credit card after the amendment is effective. If you do not accept the above amendments, please contact our Customer Service Hotline at (852) 218 95588, the Bank shall not be able to continue providing ICBC Virtual Digital Credit Card services to you.

Should you have any query, please contact our Customer Service Hotline at (852) 218 95588.

Reminders:

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Don't be tempted by quick money. Don't lend your bank account to anyone to launder money!

Protect your Personal Digital Keys. Beware of Fraudulent Links!

Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited
November 2021